

*Hong Kong Exchanges and Clearing Limited and The Stock Exchange of Hong Kong Limited (“**Stock Exchange**”) take no responsibility for the contents of this announcement, make no representation as to its accuracy or completeness and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or in reliance upon the whole or any part of the contents of this announcement.*

*This announcement, for which the directors (the “**Directors**”) of Chong Fai Jewellery Group Holdings Company Limited (formerly known as Dominate Group Holdings Company Limited) (the “**Company**”, together with its subsidiaries, the “**Group**”) collectively and individually accept full responsibility, includes particulars given in compliance with the Rules Governing the Listing of Securities on GEM of the Stock Exchange (the “**GEM Listing Rules**”) for the purpose of giving information with regard to the Company. The Directors, having made all reasonable enquiries, confirm that to the best of their knowledge and belief the information contained in this announcement is accurate and complete in all material respects and not misleading or deceptive, and there are no other matters the omission of which would make any statement herein or this announcement misleading.*

香港交易及結算所有限公司及香港聯合交易所有限公司(「**聯交所**」)對本公告的內容概不負責，對其準確性或完整性亦不發表任何聲明，並表明概不就本公告全部或任何部分內容而產生或因依賴該等內容而引致的任何損失承擔任何責任。

本公告乃根據聯交所GEM證券上市規則(「**GEM上市規則**」)而提供有關創輝珠寶集團控股有限公司(前稱Dominate Group Holdings Company Limited)(「**本公司**」，連同其附屬公司，統稱為「**本集團**」)的資料，本公司的董事(「**董事**」)願就本公告所載資料共同及個別承擔全部責任。各董事在作出一切合理查詢後確認，就彼等所深知及確信，本公告所載資料在所有重大方面均屬真確完整，並無誤導或欺詐成份，及並無遺漏其他事項，致使本公告中任何陳述或本公告有所誤導。



**創輝珠寶集團控股有限公司**  
**Chong Fai Jewellery Group Holdings Company Limited**  
*(incorporated in the Cayman Islands with limited liability)*  
*(於開曼群島註冊成立的有限公司)*  
**(Stock Code 股份代號: 8537)**

**INTERIM RESULTS  
ANNOUNCEMENT FOR  
THE SIX MONTHS ENDED  
30 SEPTEMBER 2020 AND  
RESUMPTION OF TRADING**

**截至2020年9月30日止  
六個月的  
中期業績公告及恢復交易**

The board (the “**Board**”) of Directors of the Company is pleased to announce the unaudited interim results of the Company and its subsidiaries for the six months ended 30 September 2020. This announcement, containing the full text of the 2020 interim report of the Company, complies with the relevant content requirements of the GEM Listing Rules in relation to preliminary announcements of interim results. The Company’s 2020 interim report will be despatched to the shareholders of the Company and available for viewing on the GEM website at [www.hkgem.com](http://www.hkgem.com) on the “Latest Company Announcements” page and on the Company’s website at [www.chongfaiholdings.com](http://www.chongfaiholdings.com) in due course.

本公司的董事會(「**董事會**」)欣然宣佈本公司及其附屬公司截至2020年9月30日止六個月的未經審核中期業績。本公告(載有本公司2020年中期報告的全文)符合GEM上市規則有關中期業績的初步公告之相關內容規定。本公司2020年中期的報告將適時寄發予本公司股東並於GEM網站[www.hkgem.com](http://www.hkgem.com)「最新上市公司公告」一頁及本公司網站[www.chongfaiholdings.com](http://www.chongfaiholdings.com)可供查閱。

**RESUMPTION OF TRADING**

Trading in the shares of the Company on the Stock Exchange has been halted with effect from 9:00 a.m. on Tuesday, 10 November 2020 pending the release of this announcement. Application has been made to the Stock Exchange for resumption of trading in the shares of the Company with effect from 1:00 p.m. on Tuesday, 10 November 2020.

**恢復交易**

本公司之股份已於二零二零年十一月十日(星期二)上午九時正起於聯交所短暫停止買賣，以待刊發本公告。本公司已向聯交所申請本公司股份自二零二零年十一月十日(星期二)下午一時正起恢復買賣。

By order of the Board  
**Chong Fai Jewellery Group Holdings  
Company Limited**  
**FU Chun Keung**  
*Chairman and Chief Executive Officer*

承董事會命  
**創輝珠寶集團控股有限公司**

**傅鎮強**  
*主席兼行政總裁*

Hong Kong, 10 November 2020

香港，2020年11月10日

*As at the date of this announcement, the executive Directors are Mr. Fu Chun Keung, Ms. Cheung Lai Yuk and Ms. Fu Wan Ling; and the independent non-executive Directors are Mr. Chan Cheong Tat, Mr. Wong Wing Keung Meyrick and Mr. Chan Chi Ming Tony.*

*This announcement will remain on the GEM website at [www.hkgem.com](http://www.hkgem.com) on the “Latest Listed Company Information” page for at least seven days from the date of its posting and on the Company’s website at [www.chongfaiholdings.com](http://www.chongfaiholdings.com).*

於本公告日期，執行董事為傅鎮強先生、張麗玉女士及傅雲玲女士；而獨立非執行董事為陳昌達先生、王泳強先生及陳子明先生。

本公告將自其刊發日期起於GEM網站[www.hkgem.com](http://www.hkgem.com)「最新上市公司公告」一頁內至少保留7天，以及刊載於本公司網站[www.chongfaiholdings.com](http://www.chongfaiholdings.com)。